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DATUM 2-10-2017 

AAN Commissieleden MME 

VAN GS - gedeputeerde Verbeek-Nijhof 

DOORKIESNUMMER - 

ONDERWERP 
Gemeentelijke motie ‘Provinciale prioriteitstelling doorstroming N201’ van De Ronde 
Venen  

 

Geachte leden van de commissie MME,  

 

In de raadsvergadering van de gemeente De Ronde Venen van 2 oktober 2017 is de motie ‘Provinciale 

prioriteitstelling doorstroming N201’ met 1 tegenstem (GL) aangenomen. De motie draagt het college van B&W 

op: 

 

1. Om bij Gedeputeerde Staten van de Provincie Utrecht aan te dringen om tijdens de 
begrotingsbehandeling 2018 een grote en juiste prioriteit te geven aan de oplossingsrichting van de 
op- en afrit A2-N201, en de prioriteit van dit grote knelpunt weer te geven in een adequaat budget 
voor de begroting 2018 (en volgende jaren).  

2. Om deze motie tijdens de Commissie Milieu, Mobiliteit en Economie van de Provinciale Staten op 9 
oktober onder de aandacht te brengen van de commissieleden. 

 

Bij deze wil ik jullie op verzoek van de gemeente op de hoogte stellen van deze motie.  

 

Reactie GS 

Met de vaststelling van de opdracht voor het programma ‘Toekomst N201’ op 30 mei jl. heeft Gedeputeerde 

Staten wederom de hoge prioriteit ten aanzien van de problematiek op de hele Utrechtse N201 erkent. 

Doelstelling van het programma is: 

 ‘Toekomst N201 – Integraal, gebiedsgericht en toekomstbestendig’ 

‘Een integrale gebiedsgerichte aanpak voor een toekomstbestendige N201 waarbij de bereikbaarheid en 

de doorstroming wordt verbeterd en tegelijkertijd de landschappelijke en natuurlijke waarden behouden 

en/of versterkt worden.’ 

 

Er is een onderzoeksbudget beschikbaar gesteld om te komen tot een besluit voor een toekomstbestendige N201 

tussen Amstelhoek en Utihoorn (Utrechtse deel). Er wordt reeds enkele jaren middels de Ladder van Verdaas 

gewerkt aan de N201. Hierbij zijn alle mogelijke maatregelen reeds ingezet en blijven enkel fysieke 

infrastructurele aanpassingen over. Zonder fysieke maatregelen kunnen de problemen op de N201 niet meer 

worden opgelost. Dit is heden ten dag goed te merken aan het verkeersbeeld op de N201 waarbij de op- en afrit 

van de A2 bij de N201/Vinkeveen één van de knelpunten is. 

 

De op- en afrit van de A2 bij Vinkeveen zijn eigendom van Rijkswaterstaat en zijn daarmee gedeeld 

probleemeigenaar met de provincie. Rijkswaterstaat is als deelnemer aangehaakt bij het programma ‘Toekomst 

N201’ om zodoende gezamenlijk een toekomstbestendige oplossing voor de op- en afritten te realiseren. In de 

tussentijd is de planning van Rijkswaterstaat om eind 2018 de afrit bij Vinkeveen aan te passen om  deze 

verkeersveiliger te maken. Dit is een tussentijdse maatregel om de verkeersveiligheid te verhogen tot een 

toekomstbestendige oplossing voor dit knelpunt wordt gevonden. 
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De provincie neemt samen met Rijkswaterstaat deel aan het BO-MIRT. In het BO-MIRT is het knelpunt N201-

Loenersloot opgenomen inzake de tweede Loenerslootsebrug. Hiervoor is 15 miljoen gereserveerd in de 

provinciale begroting. Dit is niet vrij inzetbaar. De reservering betreft slechts een kwart van het benodigde budget. 

Daarnaast zijn er middelen gereserveerd voor een mogelijk nieuw kruispunt op de N201 als gevolg van het 

centrumplan Vinkeveen. Dit ter vervanging van de huidige verkeersonveilige aansluiting.  Dit zijn beperkte 

middelen waarbij een mogelijk fysieke aanpassing van knelpunten op de N201 vanuit het programma ‘Toekomst 

N201’ niet of slechts gedeeltelijk gefinancierd kunnen worden. 

 

De prioriteit inzake de N201 dient hoog te blijven. Echter wel op provinciaal niveau en niet enkel op het niveau 

van gemeentelijke knelpunten. De toekomstbestendigheid van de N201 blijft een afweging van een breed 

spectrum aan belangen. Onder andere die van de gemeente De Ronde Venen. Het programma zet zich in voor 

de hele Utrechtse N201 rekening houdend met invloeden ‘van buiten’. 

 

Het verzoek is om de motie uit de gemeente De Ronde Venen over te nemen in dien verstande dat voor de hele 

Utrechtse N201 een hoge prioriteit geldt. Daarnaast het gesprek aan te starten (op rijks-, provinciaal- en 

gemeentelijk niveau) over de financiering van een toekomstbestendige oplossing voor de hele Utrechtse N201. 

Welke voort zal komen uit het lopende programma ‘Toekomst N201’. 

 

 


